
A harmadik helyén végzett a 2015-ös Central Europe Zone összesítésében a Maximmun Racing 

Team duója 

Kazár Miklós: „Egyértelműen siker, amit idén elértünk” 

 

Noha az idei bajnoki szezon az ezüst jegyében telt eddig Kazár Miklósék szemszögéből, azért a 

nemzetközi mezőnyben – Central Europe Zone (CEZ) – is sikerült a dobogón végeznie a 

Maximmun Racing Team versenyzőinek. Kazár Miklós elmondta, jövőre támadást indítanak 

Ferencz Ramónnal a bajnoki cím visszaszerzéséért, mert elsősorban a hazai mezőnyben 

szeretnének eredményesen szerepelni. Amennyiben az anyagi háttér megengedi, autót 

cserélnek, ám még idén még egyszer rajthoz állnak, és szeretnék megnyerni a szezonzáró 

Szilveszter Rallye-t. 

- 2012 után újra együtt versenyeznek, és összetettben a második helyet szerezték meg a magyar bajnokságban, míg 

a Central Europe Zone összetettjében a harmadik helyen zártak. Sikernek értékelik ezt a szezont vagy csalódottak? 

- Én teljes mértékben sikeresnek tartom az idei szezonunkat, mert annak ellenére igencsak versenyképesnek 

bizonyultunk, hogy tavasszal eltörtem a karom, illetve a Mitsubishivel sok esetben képesek voltunk partiban lenni, 

sőt, megelőzni a technikailag magasabb szintet képviselő R5-ös autókkal. Fakarddal mentünk a csatába, de így is 

van okunk örülni.  

- Miben volt más ez a közös munka Ramónnal, mint a három évvel ezelőtti? 

- Semennyiben, olyan érzés volt az első méterektől kezdve, mintha nem két éve, hanem tegnap hagytuk volna abba 

a közös munkát. 

- Melyik volt a 2015-ös idény csúcspontja? 

- A csúcspontja egyértelműen az volt, amikor nem sokkal a műtétem után meg tudtuk nyerni a hazai versenyemnek 

számító Miskolc Rallye prológját. Ám a nehézségeink ellenére is sikerült számos jó eredményt elérnünk az év során, 

megnyernünk a Kassa Rallye-t, és olyanokat megelőzni összetettben, akiknek a skalpja rengeteget jelent 

számunkra. 

 



 

- Mit csinálnának másként, ha erre lehetőséget kapnának? 

- Mivel nincs ilyen az életben, és ez ettől szép, vélhetően mindent ugyanígy csinálnánk, ám az biztos, ha 

sikeresebbek szeretnénk lenni, és vissza akarjuk szerezni a hazai bajnoki címet, akkor technikailag muszáj lesz 

előrébb lépnünk. 

- Itthon véget ért a szezon. Versenyeznek-e még 2015-ben, vagy már a következő évre készülnek? 

- Szeretnénk kiküszöbölni a Mikulás Rallye-n elszenvedett csorbát, ahol nyert helyzetből végül másodikok lettünk, 

és az év utolsó versenyén, a Szilveszter Rallye-n nem szeretnénk másnak átengedni a győzelmet. Jövőre aztán 

mindent megteszünk az újabb abszolút bajnoki cím megszerzéséért.  

- A szezon elején szóba került a nemzetközi megmérettetés is. Ez ügyben mi várható jövőre? 

- Már döntöttünk, kizárólag a magyar bajnokságban teljesítünk teljes szezont.  

 

 

 

 


